
Referat styremøte 4.oktober 2021 

 

Status Hallen: 

Det mangler dør i mønevegg.  Purrer OB Wiik.  Punktert  glass i det ene vinduet bør skiftes. Tar kontakt med 

glassmester.  Dørkarm på eksisterende dør må justeres, OB Wiik må gjøre dette. 

Eidsvoll 1814 påtar seg å flytte inn speilet. 

 

Kjøreregler for hallen: 

 

Styret jobber med regelverk for bruk av hallen og skal ha det klart til neste styremøte. 

 

Bookingsystem for trening i hallen: 

Er i dialog med Omnisys booking og vi ser på dette.   

 

Søke fondsmidler i ferdigstillelse hall: 

Styret sjekker mulighetene  for å søke midler. 

Eventuelt sponsorer til hallen. 

 

Status høststevne: 

Alt er ferdigmeldt,  stevnet ga et lite overskudd.  Deltagelse var mindre enn det pleier å være uten at vi vet 

konkret hvorfor. 

 

Julebord: 

Veldig lite ledige datoer på skistua, forslag om å utsette til over nyttår.. 

 

Søknad om økonomisk støtte til kurs: 

Vedkommende er ikke medlem av Eidsvoll Hundeklubb og søknad avslås. 

 

Neste styremøte:  mandag 1.november kl. 19.00, Ormlia 

 

Til stede: 

Tom Bremnes   Charlotte Bjørno  Pia Pettersen 

 

Gry Jørgensen   Lene Berntsen   Lilli Bergsjøbrenden 


